



— BESCHEINIGUNG / DECLARATION

REACH-Erklärung

Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 · Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe

GELTUNGSBEREICH
Gesamtes SortimentDOKUMENT
NH-REACHREVISION
08/2026ANSPRECHPARTNER
Eugen Schuch

Zur Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) erklären wir für die O-Ringe unseres gesamten Sortiments aus FFKM (ECOLAST), FKM, FEP-ummantelt und PTFE:

Unsere Produkte sind **Erzeugnisse im Sinne der REACH-Verordnung**. Eine Registrierungspflicht besteht für uns nicht, auch weil aus den Erzeugnissen unter normalen oder vernünftigerweise vorhersehbaren Verwendungsbedingungen keine Stoffe absichtlich freigesetzt werden (Artikel 7 Absatz 1).

Informationspflicht nach Artikel 33: Nach den uns vorliegenden Erklärungen unserer Vorlieferanten enthalten die gelieferten Werkstoffe **keine Stoffe der Kandidatenliste der besonders besorgniserregenden Stoffe (SVHC) in Konzentrationen über 0,1 Massenprozent**. Bezugsstand: Kandidatenliste der ECHA in der Fassung vom 04.02.2026 (253 Einträge).

Da nach diesen Erklärungen keine SVHC-Stoffe über 0,1 Massenprozent enthalten sind, besteht für diese Erzeugnisse **keine Meldepflicht in die SCIP-Datenbank**.

Die Kandidatenliste wird regelmäßig erweitert. Wir verfolgen die Aktualisierungen und passen diese Erklärung bei Änderungen an. Diese Erklärung stützt sich auf die Angaben unserer Vorlieferanten und unseren aktuellen Kenntnisstand. Maßgeblich ist die jeweils aktuelle Fassung dieses Dokuments.

STAND / STATUS

Rev. 08/2026 vom 19.08.2026
SVHC-Bezugsstand 04.02.2026 (253 Einträge)

GÜLTIGKEIT / VALIDITY

Maschinell erstellt und ohne Unterschrift gültig. Es gilt die jeweils aktuelle Fassung auf nh-oring.de

Alle Konformitätserklärungen (REACH, RoHS, ADI, Konfliktminerale und weitere) in der jeweils aktuellen Fassung finden Sie hier:

[Dokumentenpaket](#)



DECLARATION / BESCHEINIGUNG

REACH Declaration

Regulation (EC) No 1907/2006 · Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals

SCOPE

Entire product range

DOCUMENT

NH-REACH

REVISION

08/2026

CONTACT

Eugen Schuch

For the O-rings of our entire product range in FFKM (ECOLAST), FKM, FEP-encapsulated and PTFE, we declare with regard to Regulation (EC) No 1907/2006 (REACH):

Our products are **articles within the meaning of the REACH Regulation**. We are not subject to a registration obligation, not least because no substances are intended to be released from the articles under normal or reasonably foreseeable conditions of use (Article 7(1)).

Duty to communicate information pursuant to Article 33: According to the declarations provided by our suppliers, the materials supplied **do not contain substances of the Candidate List of substances of very high concern (SVHC) in concentrations above 0.1 % weight by weight (w/w)**. Reference: ECHA Candidate List as amended on 4 February 2026 (253 entries).

As, according to these declarations, no SVHC substances are contained above 0.1 % w/w, these articles are **not subject to notification to the SCIP database**.

The Candidate List is extended regularly. We monitor these updates and amend this declaration whenever changes occur. This declaration is based on the information provided by our suppliers and reflects our current state of knowledge. The most recent version of this document shall prevail.

STATUS

Rev. 08/2026 issued 19 August 2026
SVHC reference: ECHA Candidate List of 4 February 2026 (253 entries)

VALIDITY

Generated electronically and valid without signature.
The current version published at nh-orring.de applies.
In case of discrepancies, the German version shall prevail.

All conformity declarations (REACH, RoHS, ADI, conflict minerals and more) in their current version are available here:

[Document package](#)